
 

Personal Particulars 個人資料 (*删去不適用) 

Title 稱謂： * Mr 先生 / Mrs 太太 / Ms 女士 / Miss 小姐 Sex 性別： * Male 男 / Female 女 

Name 姓名： 

(should be the name on HKID  

必須與身份證相同) (Family Name 英文姓氏, Given Name 英文名) (Chinese 中文) 

HKID No. 身份證號碼：                                         (     ) Birthday 出生日期： 
 

(dd / mm / yy) 

Correspondence 

Address 通訊地址： 

 
Office Phone 

辦事處電話： 
 

 
Mobile Phone 

傳呼/手提電話： 
 

 
Fax 

傳真號碼： 
 

 
Email Address 

電郵地址： 
 

Academic and Professional Qualifications 學歷及專業資格 (可另附頁詳列，必須附上証明文件) 

Year Academic Institution/Professional Body Academic Award/Professional Qualification 

   

   

Working Experience 工作經驗 (可另附頁詳列，必須附上証明文件) 

Date of Employment 

(mm/yy to mm/yy) 
Name of Company Position and Duties 

   

   

Course Fee 學費 (用劃線支票，支票抬頭註明「職業訓練局」)   (*删去不適用) 

HK$3,500   支票號碼： 

 

Declaration 聲明 
本人聲明本報名表及隨附文件所載一切資料，依本人所知均屬正確，並無遺漏。 

本人同意如本人註冊入學，當遵守香港專業教育學院的規例。 

本人知悉並同意香港專業教育學院使用本人之個人資料作處理課程推廣、入學註冊及一切課程

與行政用途。如有需要，本人可隨時以書面或電郵通知學院停止向本人發出任何推廣資料。 

本人已細閱、明白並同意有關香港專業教育學院在處理個人(私隱)的守則的部份。 

Signature 申請人簽署：  

 

 

Date 日期： 

I wish to receive information from VTC (including course information from its member institutions):   ( Yes / No )* 

Notes： 

 Whether a course will be offered depends on the enrolment and is subject to approval by VTC.  

 The applicant will be informed of the timetable one week before the commencement of class.  

 To facilitate communication, the applicant should provide in the Application Form a contact number of mobile phone which can receive SMS messages.  

APPLICATION FORM 報名表 

IVE Engineering  
Your  Par tne r  in  Pro f ess iona l  Deve lopment  

2 0  T s i ng  Y i  Ro a d ,  T s i n g  Y i  I s l a nd ,  N .T . ,  H o n g  K o n g   Fa x :  3 47 5  0 8 4 5   E m a i l :  E D iT @v tc .e d u . hk  

 

 

Course Title: 

Module Certificate in Quality Control for Electroplating and Relevant 

Industry 

電鍍業品質控制技術及相關行業  

Course Code: CON4049Y 
 

香港工業專業評審局 (PVCHK) 認可課程 

mailto:EDiT@vtc.edu.hk


 

 

Module Certificate in  

Quality Control for Electroplating and Relevant Industry 

電鍍業品質控制技術及相關行業  

 

Intended Learning Outcomes 

On completion of the module, the student should be able to: 

 Identify environmental aspects and assess the environmental impact in metal plating processes; 

 Select and execute appropriate pollution control techniques for metal plating industry 

 Evaluate various mitigation strategies for metal plating production process. 

 

Time of Classes 上課時間 

 2012 年 03 月 10 日 (時數: 26 小時) 

 星期六上課 (9:30 – 5:30pm) 

Class Venue 上課地點 

 理論課: IVDC (Yaumatei)  

       九龍油麻地彌敦道 490-492 號盤谷銀行大廈 2 樓 

       (近港鐵油麻地站 C 出口) 

 實習課: IVE(CW) 香港專業教育學院（柴灣） 

       香港柴灣盛泰道三十號 

Award 證書 

 評估和出席率合格者，可獲發 Module Certificate 專修科目證書  

 出席率達 70%但未能通過評核，可獲發 Certificate of Attendance

出席證明  

Enquiry 查詢 

 電話：2435 9423 (Mon- Fri 9:00-12:30 am & 1:30-5:00 pm) 

 電郵：EDIT@vtc.edu.hk 

 網站：EDIT.vtc.edu.hk 

  

Fee 學費 

HK$3,500 

 

Entry Requirements 入學資格 

 香港中學會考 5 科合格, 包括中, 英文(Level 2) 及具有 1 年或

以上工作經驗; 或 

 23 歲以上及具有 3 年或以上工作經驗, 須通過面試 

Application 申請入學 

把填妥的報名表，連同學歷、專業資格及工作經驗的證明文件，學

費的劃線支票，郵寄或送交往： 

香港，新界，青衣島，青衣路 20 號 

香港專業教育學院(青衣)，工程學科在職培訓組, B322 室 

Closing Dates of Application  

截止報名日期 

15 Feb 2012 

 

Notes 注意: 

 Whether the course or a module will be offered depends on the enrolment and is subject to approval by VTC. The applicant will be informed of 

the timetable one week before the commencement of class. To facilitate communication, the applicant should provide in the Application Form a 

contact number of mobile phone which can receive SMS messages.  

 The operation of this course is governed by the Course Validated Document, the IVE General Academic Regulations and the VTC Quality 

Assurance Policy. Copies of these documents are available for inspection upon request. 
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